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Danske	H-Bådssejlere,	bestyrelsesmøde	d.	20.-21.	januar	2024	(fysisk	fremmøde)	
	
Tilstede:	Mads	P.	G.	Korsgaard	(MPGK),	Gitte	Busch	Pedersen	(GBP),	Finn	Søgaard	(FS),	Frederik	Lykke	
Andersen	(FLA)	og	Jakob	Bendixen	(JB)	
	
Afbud:	Niels	Fristrup	(NF)	
	
Referent:	Jakob	Bendixen	
	

1. Orientering:  
a. Indstilling	til	årets	sejlsportspræstation:	GBP	har	undersøgt	om,	det	er	muligt	at	indstille.	

Har	ringet	og	skrevet	til	Dansk	Sejlunions	kommunikationsansvarlige	Julie	Elver,	for	at	
indstille	Good	Speed	med	besætning	for	igen	at	slå	til	og	vinde	VM	2023.	(I	skrivende	
stund	er	det	blevet	afklaret	at	DS	ikke	tager	imod	indstillinger	til	denne	pris.)	

b. GBP	har	forespurgt	formændene	i	de	skandinaviske	H-bådsforbund	om,	de	er	
interesseret	i	at	indgå	samarbejde	om	et	skandinavisk	arrangeret	VM	i	2026.	Dette	som	et	
forsøg	på	at	skabe	noget	synergieffekt	(i	skrivende	stund	har	Sverige	meldt	tilbage,	at	de	
desværre	ikke	ser	det	muligt	at	indgå	i	samarbejdet,	Norge	har	svaret	positivt	tilbage).	
Aktion	GBP	
	

	
2. Udsatte punkter fra november:  

a. Antal nye besætninger 2023 – Deltagertilskud i alt vs. stævne- og medlemsindskud i 

alt. Det fulde overblik foreligger ikke. Der er dog min. 4 besætninger der har meldt sig 

ind som vi forventer at se igen – det er positivt. 

b. Stillingtagen til tilskud til besætninger og værtsklubber i 2024 - Vi	fastholder	

stævnetilskud	til	nye	besætninger	pålydende	1500	kr.	under	forudsætning	af,	at	de	

tegner	besætningsmedlemsskab	i	DHBS.		

DHBS	giver	i	2024	følgende	tilskud	til	værtsklubber		

Pt:	DM-tilskud	socialt	10.000	kr.		Generalforsamling	mad	10.000	kr.	+	1	vand/øl		

Pt:	Ranglistestævner	moleøl	1500	kr.	

c. Undervisning/foredrag - MPGK og Anders Bertelsen vil som sidste år afholde foredrag 

om H-bådens rig og trim for alle interesserede. Anders’ afholdes i Aarhus i april og 

MPGKs afholdes i Frem, Kbh. d. 18. marts. Mere info følger på bl.a. FB og 

hjemmesiden. 

d. Socialt arrangement - Anja	Jensen	fra	DEN	597	foreslog	under	Brejning-weekenden,	at	vi	

laver	et	socialt	vinterarrangement.	Gitte	følger	op	og	kontakter	Anja.	

e. Tursejlere og tursejlermedlem til bestyrelsen 

DHBS	vil	fortsat	gerne	have	en	repræsentant	for	H-Båds-tursejlere	i	bestyrelsen.	Frederik	

kontakter	en	mulig	kandidat	og	vi	rækker	ud	desuden	ud	via	mail	og	FB.	

Når	der	sidder	en	repræsentant	i	bestyrelsen,	understøtter	vi	fokus	på	at	skabe	

fællesskaber,	event	etc.	
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3. Opfølgning fra tidligere: 
a. Budget og regnskab 2022/2023 på hjemmeside – (er	i	skrivende	stund	lagt	på	

hjemmesiden	under	bestyrelsen	”Referater	og	regnskaber”).	

b. VHF-notat til prøveår i 2024 (VHF-indkøb?) – Udkast er udarbejdet af NF og GBP, 

sendes rundt til kommentering i bestyrelsen inden offentliggørelse. Bestyrelsen 

drøftede om DHBS skal indkøbe x antal VHF’er hvilket blev afslået.  

Vi	vil	sikre,	at	de	nye	VHF-bestemmelser	kommer	med	i	alle	stævne-indbydelser	i	2024.	
c. DM- og serierangliste oversigt på hjemmeside og opfølgning - Da	ranglister	er	flyttet	til	

Manage2sail,	skal	der	etablere	link	til	disse	fra	hjemmesiden.	Det	tager	JB	sig	af.	

d. Hjemmeside – Slette gamle teams, Kalender inkl. link til invitationer, videre plan for 

opdatering af dokumenter akt. Jakob og Gitte - Hjemmesiden	er	i	proces	med	hensyn	til	

sletning	af	gamle	teams	og	indlæg.	Vi	skal	være	bedre	til	at	lave	nye	indlæg	således,	at	de	

gamle	glider	ud.	

e. Billeder af Peter Brøgger plan for promovering - Vi	lægger	VM	billederne	ind	på	

hjemmesiden,	så	de	kommer	med	i	cirkulation	(JB)		

	
4. Puljeansøgning hos DS 2024: GBP	og	JB	har	udarbejdet	en	række	forslag	til	arrangementer	i	

2024	bl.a.	i	forbindelse	med	stævnerne,	men	også	på	land	til	glæde	for	alle	medlemmer.	Vi	har	

været	i	dialog	med	DS	Henrik	Tang	for	at	kvalificere	ansøgningerne	bedst	muligt.	Bestyrelsen	

bakkede	op	om	forslagene.	Mere	info	herom,	når	der	foreligger	svar	på	ansøgningerne.	

	
5. Status samarbejde vedr. udvikling af klassen: 

a. De 4 byer 2024 og 2025, økonomi – 3 ud af de 4 ranglistestævner i 2024 har givet 

tilsagn til at være samarbejdspartnere i en årrække. På nuværende tidspunkt er det 

udelukkende Middelfart der har tilkendegivet økonomi i 2024, vi afventer møde fra 

Vejle Kommune. 

Struer forventer økonomi fra 2025 det samme gør sig gældende for Gilleleje som 

bliver den 4. by til ranglistestævne fra 2025. 

b. Struer ønsker baner ud for havn – Der er dialog med Struer om, hvad der kan lade sig gøre 
mhp. at være mere publikumsvenlig uden at gå på kompromis med kapsejladsens kvalitet. 
 

Der vil ultimo februar blive meldt mere ud om visionen for udviklingen af DHBS’ ranglistestævner. 
 
6. Evt.: Bestyrelsesmøde d. 12. marts flyttes til d. 14. marts – Godkendt. 

	
	 


